
Motie vreemd aan de orde 

De raad van de gemeente Edam-Volendam in vergadering bijeen d.d. 27 januari 2022 

Onderwerp: Doortrekken pilotgebied landbouwverkeer N244 tot voorbij Kwadijk 

De Raad, 

constaterende dat: 

- De inwoners van Kwadijk veel overlast ervaren van zwaar landbouwverkeer dat over 
de smalle weg door het dorp rijdt, met schade aan minstens zestig woningen tot gevolg.1 

Deze overlast blijft voortbestaan omdat de provincie landbouwverkeer in principe niet 
toestaat op de N244, waardoor dit zware verkeer door Kwadijk moet rijden. 

De provincie nu een pilot is gestart waarbij dit verkeer wordt toegestaan op een deel van 
de N244, namelijk tussen de kruising met de N247 en de kruising bij de Nieuwe Gouw. 

overwegende dat: 

Het begrenzen van het pilotgebied tot de kruising bij de Nieuwe Gouw betekent dat 
de inwoners van Kwadijk bijna geen voordeel ondervinden van de proef. 

Uit het verslag van de dorpsraad Kwadijk2 blijkt dat de provincie de grens bij de Nieuwe Gouw 
heeft gelegd omdat zij vreest dat tractoren 'per ongeluk' op de A7 zouden kunnen belanden. 

De kans dat dit daadwerkelijk gebeurt klein is, omdat de betreffende boeren bekend 
zijn in de omgeving en beide afslagen naar de A7 bestaan uit langgerekte keerlussen. 

Deze kans verder verkleind kan worden door het aanbrengen van (extra) bebording. 

Roept het College op om: 

• In gesprek te gaan met de provincie over het doortrekken van het pilotgebied tot voorbij 
Kwadijk, zodat het zware landbouwverkeer niet langer door het dorp hoeft te rijden. 

• Vooraf overleg te voeren met de gemeente Purmerend, LTO en eventuele andere 
belanghebbenden en te streven naar een gezamenlijk standpunt richting de provincie. 

• De dorpsraad en de gemeenteraad op de hoogte te houden over de voortgang van de 
gesprekken en de provincie Noord-Holland een afschrift te sturen van deze motie. 

en gaat over tot de orde van de dag. 

Pim Bliek 
Partij van de Arbeid 

1 Noordhollands Dagblad d.d. 30 november 2021. "Zwaar verkeer dendert door Kwadijk, zestig huizen hebben schade" 
2 Verslag Dorpsraad Kwadijk d.d. 14 december 2021. Uitspraak gedaan door dhr. Smit, ambtenaar van onze gemeente. 


